

LETTER NUMBER 503

1 1855-05-01

2

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Le projet relatif au 1er assistant et dont je vous avais entretenu à Gand, ne sera pas mis à exécution.

J'aime à me flatter, mon cher fils, que vous aurez mis tous vos soins à l'exécution des fermes propos dont vous m'avez parlé.

Votre tout dévoué Père en J. C.

Gand 1er du mois de Marie 1855

C. G. Van Crombrugghe

Puissent tous mes enfants spirituels honorer dignement cette auguste Patronne qui fut toujours exempte de la tache originelle!

Veillez m'envoyer Mr Benoit jeudi par le 1er conv. du matin. Il rentrera le même jour. Ce voyage ne peut être remis à un autre jour.

1 May 1855

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior¹

The plan for the 1st assistant which I spoke to you about yesterday in Ghent will not be taking place.

I like to flatter myself, my dear son, that you have made every effort to carry out the firm propositions which you spoke to me about.

Your ever devoted Father in Jesus Christ,

Ghent 1st of the month of Mary 1855. C. G. Van Crombrugghe

Let all my spiritual sons give fitting honour to this august Patroness who was always exempt from original sin!

Will you send Mr Benoit² to me on Thursday by the first convoy in the morning. He will return the same day.

This journey cannot be put back to another day.

¹ Mr Bonaventure Loomans [34]

² Mr Benoît Busschaert [22]